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Yažený pane předsedo,

děkuji za projevenou dť:věru. Vyhlášení útlumu Pivovan't Vyškov je mi upřímně líto' Nemám
dost informací, abych mohl odpovědně posoudit celou situaci. Zťů<Iadním problémem jistě je
odby't výrobků. Mohu však potvrdit, že už se na nás obracel americký odběratel vašeho piva,
který má stále o dodávku zéť1em. Jeden odběratel jistě nestačí, ale myslím, Že při dobrém
marketingu obchodu by o dobré pivo zVyškova zájemby|.

V sitrraci, kdy ani po dvaceti letech není dostatek politické vůle řešit otázku majetkového
vyrovnání mezi státem a církví, Vám nenrohlt pomoci jinak, než že se obrátíme na
Minísterstvo zemědělství, a plYipomeneme blokační paragraf anaše restituční nároky.

Zahrnuji Vás i všechny pracovníky Pivovaru Vyškov spolu sjejich rodinami do svých
modliteb a všem ze srdce Žehnám

Olomouc, 2010-06-24
Č1.: ssltoa


